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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro strategický a hospodářský 
rozvoj a podporu podnikání a inovací  
ZHMP 

 

ZÁPIS z 4. jednání 

Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP konaného dne  
14. 6. 2023 v 14:00 hod. 

Zasedací místnost Nová Rada, 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Mgr. Barbora Rázga, Mgr. Jan Chabr, Ing. Jana Komrsková, Ing. Jan Ladin, Viktor Mahrik, Ing. Jan Vacíř, 

Ing. arch. Martin Valovič, MVDr. Bc. Vladislava Vojtíšková, Mgr. Lenka Vedralová, Ing. Klára Kubešová 

Omluveni: Mgr. Lenka Vedralová, David Procházka 

Nepřítomni:  

Hosté: Ema Pospíšilová – Kampus Hybernská, z.ú., Jakub Rozehnal  – Planetum – Hvězdárna a planetárium hl. 
m. Prahy Bc. Tomáš Lapáček – Pražský inovační institut, z.ú. 

Jednání řídil: Mgr. Barbora Rázga  - předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP     

Jednání se dále zúčastnili zaměstnanci Magistrátu hl. m. Prahy. 

Čas zahájení: 14:00 hod. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Ověřovatel zápisu z 4. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 
ZHMP  

3. Program 4. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP  

4. Schválení zápisu z 3. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP 
ze dne 17.5.2023 

5. Informace o činnosti Kampusu Hybernská, z.ú. 

6. Informace o činnosti platformy Planetum  

7. (Informace) Vyhodnocení projektu Prague Smart Accelerator financovaného z Operačního programu Výzkum, 
vývoj a vzdělávání, registrační číslo CZ.02.2.69/0.0/0.0/18_055/0016956  

8. Informace o projektovém záměru Prague Smart Accelerator+ 

9. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

 Předsedkyně Barbora Rázga přivítala přítomné účastníky a zahájila 4. jednání Výboru pro strategický a hospodářský 
rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP. Přítomno bylo dle prezenční listiny 6 členů Výboru, v průběhu jednání 
se dostavil V. Mahrik, J. Komrsková a později J. Chabr, který se předem omluvil. 
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2. Ověřovatel zápisu z 4. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP  

Předkladatel: Mgr. Barbora Rázga, předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP 
 
Z podnětu předsedkyně Barbory Rázga byla ověřovatelem zápisu navržena Mgr. Lenka Vedralová, která s tímto 
souhlasí. 

 

3. Program 4. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP  

Předkladatel: Mgr. Barbora Rázga, předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP 
 
Předsedkyně Barbora Rázga konstatovala, že program jednání členové Výboru obdrželi v předstihu a vyzvala  
k předložení návrhů na změnu nebo doplnění.  
 
L. Vedralová navrhla vyřadit bod č. 9 Návrh na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění 
provozu Pražského inovačního institutu, z.ú. v roce 2023 z důvodu toho, že tisk k danému bodu obdrželi členové 
Výboru na poslední chvíli a nebylo možné se na jednání připravit. B. Rázga konstatovala, že s tímto návrhem 
souhlasí, jelikož tisk dosud neprošel připomínkami a není připraven ani na projednání v nejbližší RHMP. B. Rázga 
vyzvala členy Výboru k dalším návrhům na změny a následně přistoupila k hlasování.    
 
Usnesení 
 
Výbor pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP 

I. schvaluje 

program jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP dne 14.6.2023 
bez bodu č. 9. Návrh na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace na zajištění provozu Pražského 
inovačního institutu, z.ú. v roce 2023 
 
Přijato; pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
 

4. Schválení zápisu z 3. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP ze 
dne 17.5.2023 

Předkladatel: Mgr. Barbora Rázga, předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP 
 
Předsedkyně Barbora Rázga vyzvala členy Výboru k případným připomínkám k zápisu z 3. jednání. Jelikož nikdo  
z přítomných členů Výboru neměl žádné připomínky, vyzvala je k hlasování. 
 
Usnesení  
 

Výbor pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP 

I. schvaluje 
 

zápis z 3. jednání Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP ze dne 17.5.2023 
v předloženém znění 

 
Přijato; pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
 
 
 
 



 

TED 8.5.0.8 Strana 3 
 

5. Informace o činnosti Kampusu Hybernská, z.ú. 

Předkladatel: Mgr. Barbora Rázga, předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP 

 
Předsedkyně Barbora Rázga vyzvala Emu Pospíšilovou, ředitelku Kampusu Hybernská, aby přednesla svou zprávu. 
 
E. Pospíšilová v úvodu uvedla, že Kampus Hybernská funguje již šestým rokem a zapsaným ústavem je od 13. ledna 
2021. Kampus Hybernská funguje na základě spolupráce města a Univerzity Karlovy (dále jen „Univerzita“). Projekt 
začal fungovat pod Filozofickou fakultou od roku 2017. Fungoval takto 4 roky. Město zpřístupnilo budovu  
v Hybernské 4 na základě memoranda s Filozofickou fakultou, ale jelikož byl zájem i ostatních fakult velký, město   
se s Univerzitou dohodlo na nové smlouvě a budovu využívá Kampus Hybernská jako zapsaný ústav podporovaný 
městem. Kampus Hybernská se věnuje mnoha aktivitám, stojí na několika pilířích – školství, kultura, řádné využívání 
budovy a cirkulární ekonomika. Spolupráce probíhá napříč odbory MHMP. Ve spolupráci s fakultami se realizuje 
mnoho aktivit v oblasti inovací např. podpora podnikavosti, kdy probíhají kurzy a mentoring pro studentstvo  
za účelem racionalizace jejich inovačně založených projektových plánů s dopadem na jejich kariérní cesty, to se děje 
v rámci inovační laboratoře J. Veselého, kterou podporuje Centrum poznatků a technologií UK a Kampus Hybernská 
poskytuje prostor. Pak je poskytován prostor pro setkávání akademické obce se zástupci neziskové a podnikatelské 
sféry nad aktuálními tématy. V tomto roce se bude Kampus Hybernská zaměřovat na semestrální témata a plány  
ve spolupráci s Univerzitou a Hyb4City – tématem je budoucnost, které bude rozděleno na umělou inteligenci  
a udržitelnost. Na bázi udržitelnosti funguje v Kampusu Hybernská cirkulární dílna, v rámci níž funguje cirkulární hub, 
konají se zde workshopy a konference.  Dále je připravována studie proveditelnosti, že by se Kampus Hybernská stal 
pilotním projektem na realizaci modré a zelené infrastruktury ve spolupráci s městem. 
 
Diskuze: 
 
V. Vojtíšková se dotázala, zdali Univerzita Karlova zajišťuje i mzdy, nebo jakým způsobem funguje finanční 
spolupráce mezi městem a Univerzitou Karlovou. E. Pospíšilová vysvětlila, že finanční spolupráce s městem je 
rozdělena tak, že Univerzita Karlova má výpůjčku s městem samostatně. Univerzita užívá 4021 m a Kampus 
Hybernská 3800 m. Univerzita dostala z MŠMT prostředky na projekt Hyb4City, ten je pětiletý, téměř 
čtyřicetimilionový, tj. na projektové aktivity mají 8 mil. Kč ročně, plus provozní náklady hradí Univerzita z jiných 
zdrojů Univerzity. Kampus Hybernská zajišťuje veškerý provoz na základě partnerské smlouvy a veškeré provozní 
náklady týkající se univerzitní části jim refunduje. Veškeré náklady si tedy Univerzita hradí sama, je to přibližně 15-16 
mil. Kč a u Kampusu Hybernská totéž. Mzdově se nekryjí. V. Vojtíšková položila doplňující dotaz, zdali jde o městem 
zapsaný ústav. E. Pospíšilová odpověděla, že jde o městem zapsaný ústav ve spolupráci s Univerzitou Karlovou, tj. 
zakladatelé jsou dva.  
 
J. Vacíř se dotázal na spolupráci Kampusu Hybernská s ostatními aktéry pražského inovačního ekosystému.  
E. Pospíšilová reagovala, že někteří rezidenti Univerzity Karlovy jako např. Charles Games, nebo prg.ai využívají 
prostory pro organizace některých aktivit, ovšem úzká spolupráce zatím navázána není. Nicméně plány jsou. Kampus 
Hybernská se účastní některých partnerských aktivit, ale zatím to není na bázi memorand. 
 

6. Informace o činnosti platformy Planetum 

Předkladatel: Mgr. Barbora Rázga, předsedkyně Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP 
 
Předsedkyně B. Rázga uvítala J. Rozehnala, ředitele Hvězdárny a planetária hl. m. Prahy, a předala mu slovo. 
 
J. Rozehnal v úvodu poděkoval za pozvání a uvedl, že je rád, že zřizovatel bere Hvězdárnu a planetárium jako 
strategické podniky. Planetum jako příspěvková organizace vznikla v roce 1979 sloučením hvězdáren na Petříně  
a v Ďáblicích a planetária ve Stromovce. V současné době má celý podnik 44 systematizovaných míst, která jsou plně 
obsazena. Neinvestiční příspěvek na rok 2023 je 37 milionů Kč, přičemž příjmy z hlavní činnosti v roce 2022 činily 
zhruba 20 mil. Kč. Návštěvnost Hvězdárny a planetária v minulém roce byla zhruba 220 tis. návštěvníků. Planetum  
je průsečík kultury a vzdělávání, spolupracuje s Univerzitou Karlovou a veškeré své aktivity propojuje čas od času  
se zábavou – pořádá koncerty nebo divadelní představení. Aktuálně se připravuje memorandum o spolupráci  
s Univerzitou Karolovou. Planetum je jedinou organizací, které se podařilo vyslat do vesmíru vlastní družici. Cílem  
je mít jedno z nejnavštěvovanějších planetárií v Evropě a zároveň první velké planetárium na světe, které bude 
vybaveno zcela špičkovou LED technologií. Otevřít by se mělo na podzim 2024. V horizontu 2 let by planetárium 
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chtělo deklarovat společnou vůli vytvořit v Praze Science Centrum. Je připravena koncepce přestavby planetária  
na menší Science Centrum. Rekonstrukce je naplánovaná ve dvou etapách a investice by měla stát kolem 300 mil. Kč. 
 
Bližší informace jsou uvedeny v prezentaci v příloze č. 1 zápisu.  
 
Diskuze: 
 
V. Vojtíšková položila dotaz ohledně muzea vědy a techniky, tj. Science Centra, které podle ní v Praze chybí, zdali 
předsedkyně B. Rázga toto téma zařadila na některá z dalších jednání Výboru. B. Rázga reagovala, že členy Výboru 
vyzývala k zasílání podnětů a pokud budou členové chtít, pak může zařadit na jednání Výboru jakékoliv téma.  
V. Vojtíšková reagovala, že by byla ráda, kdyby k tomuto bylo samostatné jednání, kterého se zúčastní jednotliví 
aktéři, kteří se do projektu mohou zapojit. V Praze je několik lokalit, kde by moderní muzeum vědy mohlo vzniknout 
– Palmovka, pozemky Univerzity Karlovy, příp. v Ládví a bylo by dobré tento projekt začít posouvat. B. Rázga uvedla, 
že na zářijové jednání plánovala výjezdní zasedání a navrhla říjnové jednání Výboru.  
 
B. Rázga dále položila dotaz, zdali Planetum plánuje budoucí spolupráci s nově vzniklou vesmírnou agenturou.  
J. Rozehnal uvedl, že aktuálně probíhá hlasování Evropské kosmické agentury o tom, zda Planetum dostane projekt 
vzdělávací kanceláře evropské kosmické agentury. Pokud ano, tak je spolupráce tím zakotvena. Dále uvedl, že mají 
úzké vazby a společné projekty s ministerstvem dopravy, které má v gesci vesmírný program.  
 
V. Vojtíšková se dotázala, zdali Planetum neuvažuje o nějaké planetární stezce, protože mnoho měst takovou stezku 
mají a je to turistická atrakce. J. Rozehnal odpověděl, že uvažují. Již proběhla jednání s paní radní Třeštíkovou, která 
jim vyjádřila podporu. V tuto chvíli vzniká koncept, v investicích na rok 2023 je zahrnut i projekt a příští rok by stezka 
měla být již zrealizována. V. Vojtíšková položila doplňující dotaz, zdali je to již rozjednáno s Prahou 8. J. Rozehnal 
reagoval, že před dvěma měsíci jednal se starostou Prahy 8, který tomuto projektu též vyslovil podporu. V tuto chvíli 
probíhají také jednání ohledně pozemků v okolí Hvězdárny, ty by se převedly pod správu Planeta, vzniklo by tam 
malé hřiště s nějakou astronomickou fyzikální tématikou. 

 

7. (Informace) Vyhodnocení projektu Prague Smart Accelerator financovaného z Operačního programu Výzkum, 
vývoj a vzdělávání, registrační číslo CZ.02.2.69/0.0/0.0/18_055/0016956 

Předkladatel: radní RNDr. Daniel Mazur, Ph. D. 
 
Jelikož D. Mazur se z jednání Výboru omluvil, vyzvala předsedkyně B. Rázga ředitelku K. Kubešovou, aby bod uvedla. 
K. Kubešová konstatovala, že úkol vychází z minulého jednání Výboru, kdy byl Pražský inovační institut (dále jen „PII“) 
požádán předložit shrnující informaci o realizaci projektu Prague Smart Accelerator, který končil v dubnu letošního 
roku a následně předala slovo řediteli PII T. Lapáčkovi. 
 
T. Lapáček v úvodu uvedl, že představí nejen výstupy projektu Prague Smart Accelerator (dále jen „PSA“), ale i žádost 
o projekt Prague Smart Accelerátor+ (dále jen „PSA+“). T. Lapáček konstatoval, že u nastavování projektu PSA nebyl, 
že přišel do PII až v roce 2021 a začal plnit roli krizového manažera, jelikož projekt nebyl správně uchopen. Cílem 
projektu je vybudovat kapacity v rámci regionů pro rozvoj inovačního ekosystému. Dále T. Lapáček uvedl, že se Praha 
v prvním běhu projektu neúčastnila, v ostatním regionech se projekt uskutečnil již v druhém běhu. Projekt byl 
administrativně náročný. PSA byl rozdělen do sedmi aktivit. Ta nejdůležitější a finančně nejnáročnější část byly 
osobní náklady na základní tým. Hlavou týmu je RIS3 manažer, který má mít partnera na krajské úrovni v podobě 
RIS3 koordinátora, který je zastřešující pozicí pro realizaci projektu. Aktivity základního týmu by měly navazovat na 
Regionální inovační strategii. V Praze máme Regionální inovační strategii zastaralou. Tým musí koordinovat 
participativní proces. Je to zastřešeno krajskou inovační radou, nyní už i v Praze. Kontinuita pražské inovační rady je 
aktuálně přerušena, protože vlastně z té předchozí RHMP nebyl o její fungování zájem. Pracovními skupinami 
pražské inovační rady jsou tzv. inovační platformy. Inovačních platforem bylo devět. Další klíčovou aktivitou  
v projektu bylo vzdělávání a rozvoj kompetencí. Základem pro aktivitu tohoto typu bylo také mapování, čím 
ekosystém disponuje, jaké jsou jeho kapacity. Další částí byl program asistenčních voucherů, který byl realizován  
v roce 2021. Podařilo se uzavřít smlouvu s 23 příjemci. Další aktivitou byl rozvoj marketingové a komunikační 
strategie a tvorba inovační značky regionu. Dále pilotní ověření, v rámci něhož se jsme zjistili, že je obrovská 
poptávka po práci s talenty na pražských školách a dále projekt DoToho.  
 
Bližší informace jsou uvedeny v prezentaci v příloze č. 2 zápisu. 
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Diskuze 
 
B. Rázga se dotázala, kdo byl tváří projektu PSA. T. Lapáček reagoval, že v úvodu až do podání do byl T. Šídlo  a od  
r. 2021 to byl T. Lapáček až do doby, než se stal ředitelem PII.  
 
V. Vojtíšková dala zpětnou vazbu z pozice žadatele o asistenční voucher a konstatovala, že voucher měl velkou 
administrativní náročnost v poměru k tomu, jak malé prostředky byly získány. Dále doporučila zjednodušit 
administrativní náročnost s ohledem na to, aby se to žadatelům vyplatilo a uvedla, že hlavním kritériem by mělo být, 
jestli žadatel opravdu podal žádost do nějaké výzvy.T. Lapáček reagoval, že jsou vázáni pravidly z Operačního 
programu Výzkum, vývoj a vzdělávání a že v dalším akcelerátoru asistenční vouchery již nebudou. Dále konstatoval, 
že zpětnou vazbu byli schopni vyhodnotit sami a že nemají pocit, že tímto způsobem mohou efektivně pomáhat 
budovat vazbu mezi veřejnou správou a těmito subjekty.  
 
B. Rázga navázala na finanční kontrolu, která se uskutečnila v PII a konstatovala, že vzhledem k tomu, že PII žádá  
o další dotaci, je potřeba, aby byly všechny závazky vypořádány. Následně položila dotaz, zdali T. Lapáček vnímá 
projekt PSA jako úspěšný. T. Lapáček reagoval, že projekt je v kontextu ostatních akcelerátorů úplně jinde přínosem. 
Je to dáno tím, že je v Praze. Administrace nebyla vydařená, nicméně výstupy jsou na národní úrovni vnímány  
s velkým respektem. Dále T. Lapáček doporučil si zažádat o zpětnou vazbu nadřízené na národní úrovni.  
 
B. Rázga požádala K. Kubešovou, zdali odbor projektového řízení může připravit dopis k národním subjektům  
s dotazem o úspěšnosti projektu. K. Kubešová reagovala, že osloví národního RIS3 manažera a jeho tým  
s požadavkem na zpětnou vazbu k projektu.  
 
V. Vojtíšková se dotázala, jaké je hlavní poslání PII. T. Lapáček reagoval, že to je celý cyklus, který vede k tomu, že 
ekonomika je schopná produkovat přidanou hodnotu, která vede k větší konkurenceschopnosti a resilienci. V PII je 
naprosto unikátní souhrn aktivit, kdy se vlastně schází projekt na podporu inovací ve vzdělávání a vzdělávání pro 
inovace IKAP2 a zároveň projekty na podporu inovačního ekosystému. Dále uvedl, že dotace není vhodný nástroj 
podpory, nicméně aktuálně není jiné řešení. V ideálním stavu by měl PII stát v roli facilitátora, být zodpovědný za 
nějaký rozpočet a podle nějakých pravidel indikovat, co je v inovačním ekosystému pro společnost a ekonomiku 
nejrychlejší cestou k prosperitě a kvalitě života.  
 
V. Vojtíšková poděkovala a uvedla, že jedním z bodů, který by chtěla dále projednat je vědeckotechnický park  
v Praze, který by měl být hlavním cílem PII. Dále doporučila, že PII by mohl pustit některé aktivity, které může 
vykonávat někdo jiný a zaměřit se na aktivity, které nemohou dělat jiné organizace a tím by mohl být právě 
vědeckotechnický park v Praze. B. Rázga souhlasila s V. Vojtíškovou a uvedla, že to již probírala s D. Mazurem.  
T. Lapáček doplnil, že vědeckotechnický park je hlavní intervencí programu PSA+. 
 

8. Informace o projektovém záměru Prague Smart Accelerator+ 

Předkladatel: radní RNDr. Daniel Mazur, Ph. D. 
 

Předsedkyně B. Rázga vyzvala T. Lapáčka, aby uvedl následující bod.  
 
T. Lapáček v úvodu konstatoval, že PSA byl prodloužen do 4/2023, tzn. že to vedlo k prodloužení i času na přípravu 
PSA+ 1. Aktuálně se zpracovává žádost. Projekt je financován z Operačního programu Jan Amos Komenský. Nyní se 
jedná o alokaci 100 mil. Kč s kofinancováním HMP 15 %. Bude realizováno 6 aktivit. Program má stejnou strukturu 
jako předchozí PSA. Základem je realizační tým, dále vzdělávání a rozvoj kompetencí realizačního týmu i klíčových 
partnerů.  V současné době je navrženo 5 strategických intervencí, bude jich muset být 30 a jako první je 
vědeckotechnický park. Bude se pokračovat v mapování, analýzách a evaluaci. Dále bude součástí dvojí pilotní 
ověření – prescreening míry nadání žáků 1. stupně pražských základních škol a akcelerační program pro oblast 
herního vývoje v roce 2024. Další aktivitou bude marketingová a komunikační strategie HMP pro oblast inovací.  
 
Bližší informace jsou uvedeny v prezentaci v příloze č. 3 zápisu. 
 
Diskuze: 

 
L. Vedralová konstatovala, že v prezentaci chyběla čísla a požádala T. Lapáčka o konkretizaci dat v prezentaci.  
T. Lapáček uvedl, že může L. Vedralové zaslat žádost projektu, kde jsou položky zdokladované a zdůvodněné, což 
bude i předmětem schvalování. Projekt stojí 100 mil. Kč.   
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K. Kubešová doplnila, že v tuto chvíli je nasdílen pouze záměr, ten bude schvalovat RHMP a pokud ho schválí bude 
podána žádost o dotaci. Interní procesy budou následující: po vyhodnocení řídícím orgánem v případě uspění žádosti 
bude vydán právní akt, bude o realizaci projektu jednat ZHMP, jelikož se jedná o projekt nad 50 mil. Kč, tedy i Výbor. 
B. Rázga poděkovala za doplnění a konstatovala, že je zvědavá, jak bude projekt projednán v ZHMP, jelikož u PSA 
došlo k porušením smlouvy.  
 
B. Rázga se zeptala, zdali už byl stanoven časový horizont ke vzniku vědeckotechnického parku. T. Lapáček reagoval, 
že to je spíše dotaz na pana radního D. Mazura. Vznikla komise pro vědeckotechnický park, ale bohužel se nemohl 
zúčastnit a zatím více informací nemá. 

 

9. Různé 

J. Ladin požádal o zařazení bodu ohledně ukončení činnosti BeRider a aktualizace klimatického plánu a jeho vývoje 
po dvou letech. Doptal se v souvislosti s tepelným ostrovem na Praze 7. J. Komrsková reagovala, že funguje Výbor 
pro životní prostředí a dále Komise pro klimatický plán. J. Komrsková dále konstatovala, že má pod sebou 4 pracovní 
skupiny, z nichž jedna je zaměřena na udržitelnou mobilitu. Výstupy z těchto pracovních skupin půjdou do Komise, 
následně do RHMP příp. do ZHMP. Na zářijové zastupitelstvo se připravuje tisk s aktualizací klimatického plánu po 
dvou letech. Dále J. Komrsková navrhla J. Ladinovi, že pokud bude mít zájem, může přijít s podnětem příp. se 
zúčastnit jednání pracovní skupiny. J. Ladin požádal, zdali by bylo možné v této souvislosti zaktualizovat informace na 
webových stránkách. J. Komrsková dále konstatovala, že realizátor klimatického plánu není pouze hl. m. Praha, nýbrž 
jednotlivé městské společnosti. J. Ladin doplnil, že požaduje, aby se na Výboru přednesla informace k aktualizaci 
klimatického plánu. J. Rázga s tímto souhlasila.  
 
B. Rázga se dotázala K. Kubešové v návaznosti na dotaz Pedagogické komory podle zákona 106/1999 Sb., o 
svobodném přístupu k informacím ohledně výsledků auditu a veřejnosprávní finanční kontroly PII. Odborem 
legislativy bylo odpovězeno, že poskytnou tyto informace za částku 12 500,- Kč. Mají zastupitelé právo dostat se k 
těmto dokumentům bezplatně? K. Kubešová reagovala, že ano. Přílohy obsahují velké množství citlivých dat. 
Následně B. Rázga vznesla požadavek na K. Kubešovou obdržet tyto dokumenty.  
 
 
B. Rázga následně poděkovala všem za účast a ukončila 4. jednání Výboru.   
 
Další jednání Výboru je plánováno na září 2023. 
 
Čas ukončení: 15.30 hod. 
 
 
PŘÍLOHA Č. 1 Informace o činnosti platformy Planetum  
 

VSHP_2023-06-14_Pl

anetum_predstaveni_cinnosti.pdf
 

 
PŘÍLOHA Č. 2 Vyhodnocení projektu Prague Smart Accelerator 

VSHP_2023-06-14_PI

I_PSA.pdf
 

 
PŘÍLOHA Č. 3 Informace o projektovém záměru Prague Smart Accelerator+ 
 

VSHP_2023-06-14_PI

I_PSA+.pdf
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Ověřil: Mgr. Lenka Vedralová, členka Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP 

Zapsal: Ing. Klára Kubešová, tajemnice Výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání  
a inovací ZHMP, Ing. Blažena Pivovarová, PRI MHMP   

 
 

Mgr. Barbora Rázga 
předsedkyně Výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání 
a inovací ZHMP     

 
 
 
 

Ing. Klára Kubešová 
tajemnice Výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání 
a inovací ZHMP 

 
 


